



إستمارة تظلم من نتيجة مقرر GRADES APPEAL FORM

الرقم التدريبي

Trainee No:

اسم المتدرب

Trainee Name:

الفصل التدريبي

Semester/Year:

البرنامج

Programme:

اسم المقرر

Unit :

رمز المقرر

BTI Code :

توقيع المتدرب

Signature :

التاريخ

Date :

المجموعة

Group:

لغة: سيتم احتساب رسوم 10 د.ب للتظلم و يتم إسترجاع مبلغ الرسوم في حالة تغيير درجة المقرر.

Note: A fee of BD10/- is payable for this application. The fee will be refunded if the grade is changed.

Payment of grade appeal application fees (10 Bahraini Dinars) is to be made via electronic payment (FAWRI+). To make a payment, perform the following steps:

1. Login into your electronic banking account and choose the transfers option.
2. Choose the payment option (FAWRI+).
3. Select the account to debit (Your bank account).
4. Enter the IBAN account for the bank account of Bahrain Training Institute:
BH06NBOB00000088511286.
5. Enter the amount for payment (10 Bahraini Dinars).

Write the following details in the transaction description ("**Grade appeal fees**"- **Your Name** and **CPR Number**). Send the completed application form to the following email address:

admission@bti.moe.bh

دفع رسوم طلب تظلم من نتيجة مقرر (١٠ دينار بحريني) وذلك عبر خدمة الدفع الإلكتروني (فوري+) وذلك باتباع الخطوات التالية لاتمام عملية الدفع:

1. الدخول إلى الموقع الإلكتروني لحسابك البنكي وأختيار خدمات التحويلات.
2. إختيار خدمع الدفع الإلكتروني (فوري+).
3. إختيار الحساب المخصوم منه (حسابك البنكي).
4. عليك إدخال رقم الأيبان (IBAN) لحساب البنكي لمعهد البحرين للتدريب:
BH06NBOB00000088511286
5. تحويل مبلغ (١٠ دينار بحريني) من حسابك البنكي.

كتابة تفاصيل التحويل في خانة الوصف ("رسوم طلب تظلم مقرر" - الاسم - الرقم الشخصي للمتقدم). إرسال إستمارة طلب التظلم من نتيجة مقرر إلى البريد الإلكتروني التالي:

admission@bti.moe.bh